
Wczoraj odbyło się spotkanie z Pracownikami w sprawie projektu wydzielenia DH, na którym obecny
był Członek Zarządu ds. Handlowych i kierownictwo Departamentu. Otrzymany komunikat główny
możemy spuentować tak - podjęliśmy kierunkową decyzję o wydzieleniu sprzedaży, z zastrzeżeniem,
że jak się już wszystkiego dowiemy to decyzję być może zmienimy. I tu jest sedno sprawy.

Czy jest coś czego nie wiemy, czy liczenie wskazuje na brak zasadności, czy może jednak kwestie
regulacyjne są na tyle skomplikowane, że bez zasadniczych zmian legislacyjnych cały projekt nie ma
racji bytu? A może koszty samego projektu, idące już w miliony, zaczynają budzić wątpliwości?

Co prawda wczoraj usłyszeliśmy, że spółka nie spodziewa się przeszkód prawnych, że toczą się
rozmowy z URE i z ministerstwem, że projekt będzie droższy niż się spodziewano i co najbardziej
istotne, potwierdzono wczoraj, że 90% jego założeń można by osiągnąć w ENEA S.A. bez wydzielania!

Gdzie w tym logika, skoro 90% korzyści osiągamy nie robiąc praktycznie niczego, co rodzi jakiekolwiek
koszty i ryzyka? Po co to jest kontynuowane?

Na wynik obrotu ma wpływ szereg czynników polityczno-gospodarczo-regulacyjnych i one nie znikną,
bo będzie to prowadzone w innej spółce.

Podsumowując, kierunkowa to jeszcze nie ostateczna decyzja. Jej zmiana, to nie jest porażka,
przyznanie się do błędu, okazanie słabości, czy tym bardziej przyznanie komuś racji. Wycofanie się z
tego pomysłu po rozpoznaniu wszystkich kosztów i ryzyk prawnych, postrzegane będzie jako
dojrzałość, odpowiedzialność i kierowanie się interesem Grupy, z mocnym akcentem skierowanym w
kierunku Załogi.

Cały artykuł na stronie w zakładce Aktualności
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